
Boško Šrot, nekdanji prvi mož Pivovarne Laško, trdi,
da ni bilo v splitski hčerinski družbi nič spornega, Mali
delničar Kristjan Verbič (VZMD) edini pri podaljšanju
roka za dokapitalizacijo podprl večinskega lastnika

DAMIJAN TOPLAK
Društvo Mali delničarji - Skupaj smo
močnejši (MDS) je ob včerajšnji obletnici
prvega leta delovanja slovenski javnosti
s pomočjo Ljubiše Stanojeviča predsta-
vilo primer splitske Jadranske pivovare,
katere več kot 99-odstotni lastnik je Pi-
vovarnaLaško. Izpostavljeno je bilo, da
naj bi bili nekateri objekti Jadranske pi-
vovare (Silos v Vranjiču, nekdanji Mlin
Split, Pekarna v Dujmovači, Tovarna te-
stenin v Omišu) skupaj prodani za več
kot 50 milijonov evrov,prepoceni. Ome-
njala se je vloga tamkajšnje Družbe za
nekretnine, ki sta jo sicer vodila Marko
Sulčič in Tomaž Udrih, a nekdanji prvi
laški pivovar Boško Šrot naj bi bil naj-
bolj odgovoren in "zaslužen" za te spor-
ne prodaje.

Nekdanji predsednik uprave Pivo-
varne Laško Boško Šrot je to včeraj za
Večer komentiral z besedami, "da mali
delničarji Jadranske pivovare govorijo
oslarije". Nadalje pa: "Družba za nekret-
nine je imela 20 tisoč evrov kapitala,
ostalo pa je bil bančni kredit, za katere-
ga so bile nepremičnine tudi zastavlje-
ne. Družba tudi ni ničesar prodala, prav
tako ni bilo nikakršnega oškodovanja,
kaj šele za nekaj deset milijonov evrov."
Boško Šrot pa včerajšnje skupščine Cen-
tra Naložb, kjer je njegov Kolonel večin-
ski lastnik in kjer so podaljšalimožnost
74-milijonske dokapitalizacije še za tri
mesece, do 1. julija, ni želel komentirati.
Kakor tudi ne Katja Pangerc, ki je bila
na skupščini Centra Naložb Kolonelova
zastopnica, je pa dejala, da ne ve, ali je
kateri investitor izrazilinteres za doka-
pitalizacijo Centra Naložb. Tega ni vedel
niti mag. Bojan Rajer, ki je od 1. marca
na mestu direktorja Centra Naložb na-
sledil Jano Grbec, povedal je le, da raz-
govori s potencialnimiinvestitorji še
potekajo. Zanimivo pa je, da je ob Kolo-

nelu le Kristjan Verbič iz Vseslovenske-
ga združenja malih delničarjev (VZMD)
s svojo eno delnico podprl podaljšanje
roka za dokapitalizacijo družbe.

Bojan Rajer, prvi mož Centra Na-
ložb, ki je od 17. februarja v prisilni po-
ravnavi, je za Večer razkril, daje družba
lansko leto sklenila z 18 milijoni evrov
terjatev in 56,8 milijona evrov obve-
znosti, zunaj skupine pa je bilo terjatev
še za 4,5 milijona evrov in obveznosti
za 11,5 milijona evrov. Tudi letos je po
prvih dveh mesecih leta Center Nalož-
be izkazoval za 632 tisoč evrov izgube.
Na vprašanje Stojana Auerja iz Zavoda
za izobraževanje in zastopanje malih
delničarjev Maribor, čemu podaljšanje
roka za dokapitalizacijo,je Rajer odgovo-
ril, da bodo še pač počakali 90 dni, saj s
tem ne bodo na slabšem ne upniki in ne
delničarji.Rajko Stankovič iz MDS pa
je menil, da je vse skupaj le podaljševa-
nje agonije. Rajer je še odgovoril, da so
v postopku prisilne poravnave upniki
(med njimi ni Inf ond Holdinga) prijavili
za okrog 80 milijonov evrov terjatev in
da ima družba Center Naložbe še okrog
15 milijonov evrov kapitala. Skupščine
Centra Naložb se je sicer udeležilo 76,3
odstotka kapitala.

Nadzornik Turnšek naj odstopi
Po besedah Rajka Stankoviča so v MDS
zadovoljni s svojim enoletnim delova-
njem, saj jim je uspelo preprečiti izbris
družbe Center Naložbe, do konca so
pripeljali mediacijo med vodstvom in
malimi delničarji BTC, kjer je bil prvi
primer privatizacije, gospodarskemu
ministru Mateju Lahovniku so tudi
predlagali, da mali delničarji svoje del-
nice petih elektro podjetij lahko zame-
njajo za (tržne) obveznice ali delnice
Telekoma Slovenije, in to po knjigovod-
skih vrednostih, četudi na sivem trgu,
kjer jih je težko prodati, delnice elektro

podjetij kotirajo po polovični knjigovod-
ski vrednosti. Uvedli so tudi organizira-
no zbiranje skupščinskih pooblastil in
že lani bili na skupščini Krke tretji naj-
večji delničar. Predlagajo tudi, da bi se
terminske pogodbe sklepale v notar-
ski obliki, kar bi preprečevalo zlorabe,
ter da gredo izpodbojne tožbe na prvi
stopnji skozi mediacije in da so delni-
čarji oproščeni plačila taks. Zanje je
tudi uspeh začasna odredba Pivovarni
Laško o prepovedi razpolaganja s pre-
moženjem in delnicami Jadranske pi-
vovare. Povezujejo se z mariborskim
Zavodom za izobraževanje in zastopa-
nje malih delničarjev, oboji so včeraj
tudi pozvali Toneta Turnška k odstopu
z mesta člana in predsednika nadzorne-
ga sveta Pivovarne Laško, ker naj bi bil
soodgovoren za finančni polom laške pi-
vovarne v času Boška Šrota.

Boško Šrot:
"Mali delničarji
Jadranske
pivovare
govorijo oslarije"

Direktor Centra Naložb Bojan Rajer upa,
da se bo do 1. julija našel investitor,
ki bo želel družbo dokapitalizirati za
74 milijonov evrov. (Damijan Tcolak)
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